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Motion 1
-Elstolpar.
Det blir allt fler elbilar och fler behöver ladda bilen. Det vore fint att fylla det behovet och ha
fler laddstolpar i garaget och ovanpå samt publika laddstolpar. Det ökar attraktiviteten för
föreningen och vårt område.

Jag föreslår att årsstämman fattar beslut om att inrätta fler laddstolpar i garaget och ovanpå
garaget samt inrätta publika laddstolpar.

Styrelsens svar:
Det finns inte tillräckligt med ledningskapacitet och ström för att utöka laddplatserna i
garaget. Föreningen bygger ut med laddplatser alltefter behovet finns, men i första hand där
det finns ledningskapacitet och ström, för att hålla investeringarna låga.Ytterligare 14
laddmöjligheter har anlagts vid vicevärdskontoret. Styrelsen har beslutat upplåta platserna 1
och 2 till publika laddstolpar.

Styrelsen föreslår stämman besluta att motionen är besvarad.

Motion 2
-Konstgräs.
Nu är planen på gården i asfalt. Det gör ont om man ramlar speciellt i högre fart. Det vore
fint med en konstgräsmatta för att det ska bli en bättre mötesplats och få fler till ökad motion.
Sist men inte minst är det mer roligt att spela bollsporter som fotboll på gräs.

Jag föreslår att årsstämman fattar beslut om att anlägga en konstgräs på planen.

Styrelsens svar:
Vi kommer (när det blir dags för åtgärd av bollplanen, i enlighet med underhållsplanen) att
titta på olika typer av toppbeläggning för att göra bollplanen så användbar som möjligt. Här
ingår olika alternativ så som nyasfaltering, konstgräs, gummiasfalt mm. Då detta är ganska
kostsamt kommer det inte att göras innan dess.

Styrelsen föreslår stämman besluta att motionen är besvarad.

Motion 3
-Bordtennisbord i cykelrum.
Bordtennisbord samlar damm i garaget. Det vore fint om man kan ordna en plats exempelvis
i ett cykelrum så kan föreningens medlemmar spela bordtennis och ha roligt.

Jag föreslår att årsstämman ordnar en plats för att kunna spela bordtennis.

Styrelsens svar:
Det finns i dagsläget inga lediga cykelrum där vi kan ställa bordtennisbordet.
Verkstadslokalen är däremot både rymlig och har, nu mer, riktigt god belysning. Det är fritt
fram att boka denna lokal även för att spela bordtennis.

Styrelsen beslutar föreslå stämman att avslå motionen.



Motion 4
-Bubbelpool vid bastun.
Jag har fått till mig att det finns intresse av att det skulle vara trevligt med en bubbelpool vid
bastun för att skapa ännu mer trivsel.

Jag föreslår att årsstämman köper in en bubbelpool.

Styrelsens svar:
Det går inte att föreningen tar ansvar för allt som krävs för att hålla igång en bubbelpool. Det
kan hända olyckor, det kan också bli problem med att hålla tillräcklig hygien och
vattenkvalitet i poolen och att hålla på och tömma efter varje användning är inte ekonomiskt
försvarbart.

Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen.

Motion 5
-Hur hanteras elstödet?

Förslag på åtgärd: Information

Styrelsens svar:
Motionären efterlyser information om det statliga elstödet. Så här långt har vi inte fått besked
om när det kommer att utbetalas. Tidpunkten har förskjutits från att först lovats utbetalning i
december tills nu där det sägs att så ska ske i maj månad. På en direkt fråga på
facebooksidan har information givits. Numera är info också utlagd på våra tavlor.

Styrelsen föreslår stämman att motionen är besvarad.

Motion 6
-Bastun
Bastun skulle vara förinställd på 94 grader. Verklighet är högsta uppnådda värme är 70
grader.

Förslag på åtgärd: Reklamera till installatör för korrigerande åtgärd.

Styrelsens svar:
Motionären vill att temperaturen skall höjas till 90 grader i bastun i stället för de 70 grader
den nu kommer upp i. Vi kontaktar leverantör för justering av temperaturen.

Styrelsen föreslår stämman att motionen är besvarad.


